

Date: 18 March 2026

التاريخ: 18 مارس 2026

Disclosures and Compliance Section Market
Operations Surveillance Department Abu Dhabi
Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification of the date and agenda to the meeting of the Board of Directors of E7 Group PJSC.

الموضوع: إخطار بتاريخ وجدول أعمال اجتماع مجلس إدارة شركة مجموعة إي7

Notice is hereby given that the Board of Directors of E7 Group PJSC will hold its meeting on Thursday, 26 March 2026, at 3:00 p.m. in Abu Dhabi, to consider and review the following:

نحيط عنايتكم علماً بأن مجلس إدارة شركة مجموعة إي7 سوف يعقد اجتماعاً له في تمام الساعة الثالثة عصراً يوم الخميس الموافق 26 مارس 2026، بأبوظبي، وذلك لمناقشة البنود التالية:

1. Approve the Company's audited financial statements for the financial year ended 31 December 2025.
2. Approve the invitation, and the agenda for the Annual General Meeting for the Financial year 2025 (the "AGM") and approve the date of the AGM.
3. Approve a dividend distribution for the financial year 2025.
4. Approve the appointment of a new Board Secretary
5. Approve the recommendations for the reappointment of KPMG as the group Auditors and determine remuneration
6. Approve Board remuneration proposal for FY2025 to be submitted to the AGM for approval
7. Other general business matters.

1. الموافقة على البيانات المالية المدققة للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
2. الموافقة على الدعوة وجدول أعمال الاجتماع السنوي العام للسنة المالية 2025 ("الاجتماع السنوي العام") والموافقة على تاريخ انعقاد الاجتماع السنوي العام.
3. الموافقة على توزيع الأرباح للسنة المالية 2025.
4. الموافقة على تعيين سكرتير جديد لمجلس الإدارة.
5. الموافقة على التوصيات المتعلقة بإعادة تعيين شركة KPMG كمراجع حسابات المجموعة وتحديد أتعابها.
6. الموافقة على مقترح مكافآت مجلس الإدارة للسنة المالية 2025، على أن يُقدّم إلى الجمعية العمومية للموافقة عليه.
7. مسائل أخرى عامة متعلقة بأعمال الشركة.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



كلينتون نوت
سكرتير مجلس الإدارة
Clinton Genty-Nott
Board Secretary

Copy to: Securities and Commodities Authorities

e7 Group
P.O. Box 39955
Abu Dhabi, United Arab Emirates
+9712 5039 990
info@e7group.ae
www.e7group.ae

Legal Name: United Printing & Publishing -
Sole Proprietorship LLC
License No. IN-1001722